
Corsanummer 2019 

Aangemelde vragen voor Vragenhalfuur Raad 22 mei 2019 

 

1. Vragen van de fractie D66 over de organisatie Formule I 

 

Er is inmiddels besloten dat de Formule 1 naar Zandvoort komt. De fractie van D66 maakt 

zich grote zorgen over de afhandeling van het verkeer en de gevolgen voor Bloemendaal. Is 

het college al in gesprek met Zandvoort en de rest van de regio over een integraal verkeers- 

en vervoersplan? 

 

 

 

 

 

 

 

 


